
Protokoll Barnmöte 2018-03-13 

Deltagare:  

Göteborg: Ann G Wallöf, Cecilia Lindell, Anna-Karin Stephan, Ola Ingemansson 

Lund: Hanna Engsvik, Pernilla Heide, Lars Lindberg, Anna Burlion 

Stockholm: Katarina Johansson, Katarina von Schewelov 

Uppsala: Ingen representant 

SIR: Caroline Mårdh, Peter Nordlund, Lars Engerström 

 

Prismaprotokoll 

• Samla data under 2 års tid. Flöden ändras hela tiden, en svår punkt. Tanken är att det ska bli 

ett inrapporteringsformulär. Börja rapportera 2018. Kan få ta del av fall från Huddinge. 

Redovisa på vårmöte om 2 år. Lars tar hand om protokollen och sammanför dem i databas.  

 
Komplikationer koder 

• Diskussion om koder, ska vi anta dem? Lund använder koderna. Kan vara negativ händelse. 

Vad ska vi göra med informationen? Ska vi jobba vidare med den registreringen. Svårt att 

registrera allt i olika system. Samla ihop våra komplikationer för att kunna se vad vi ska 

arbeta med. Systemen pratar inte med varandra så man måste arbeta i två system och 

sammanföra informationen. Om nu Swedcon täcker in dessa komplikationer varför ska vi då 

föra in det? Motivera folk att skriva in komplikationer och hur ska vi följa upp det. Data som 

registreras måste användas, annars blir det död data.  

• Övriga BIV:or måste bestämma om vi ska registrera komplikationer eller inte. Inget beslut 

Mortalitetsgenomgång 

• BIV:orna drar igenom sina dödsfall 2017 

Svåra fall med diagnossättning 

• Presentation av svåra fall med diskussion. Svårt med nya ICD10 sättningen att få till rätt 

koder.  

Diagnossättning – start? 

• Man får sätta igång med den nya diagnossättningen när som helst men våra program sätter 

stopp för det. Senast 20190101 skall alla ha den möjligheten. 

Peroperativa koder 

• Lund registrerar koder, inte Göteborg. Data hämtas i olika system. De koder som ska 

registreras är det som föreligger inläggning på BIVA.  Är det samma sak som vi skickar till alla 

olika system, risken finns att det missas data på vägen. Dubblett med pre op koder då de ska 



dokumenteras varje gång en patient läggs in. Kan se ut som om op är gjord fler ggr än den är. 

SIR ska diskutera detta på ett styrelsemöte. Valt att inte registrerar pre koder Gbg.  

PIM4 

• Lars skall skicka in till SIR, vi är förberedda för PIM4.  

Bidrag till årsrapporten 

• Ola förslag om vilka patienter som dör på BIVA. Senaste 2 år redovisas från alla BIV:or.  

Övriga frågor 

• Lund vill redovisa VTS-poäng. Har bara en massa siffror men inget att jämföra med. VTS 2017 

från övriga för att kunna jämföra. Ex 2010 mot 2017, samtliga pass och grunddata. Upplevs 

att vi sätter olika poäng beroende på pass. Ta med data till höstmötet.  Bara BIVA-pat. 

Caroline kan ta ut data. Ta med fall och se hur vi skattar. Hur ser fördelningen ut över dygnet.  

Poäng per indikator och per pass.  

• Förslag till höstmötet: Diagnossättning-hur ska vi tänka, best practice.  

• Nästa barnmöte är 15-16 november i Göteborg. 

 

 


